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MØDEREFERAT 
 
Emne:  Bestyrelsesmøde på Svogerslev Kro 
Dato:  2018.02.06, kl. 20:00 
Deltagere:  Per #27, John #39, Ole #41, Kenn #14, Max #3 (supp) 
Fraværende:  Peter #11,  
 
Referent:  Per #27 
 
Bestyrelsesmødet afholdtes med følgende dagsorden: 
 
 

1. Valg af referent 
 

2. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 07.02.2017 (forberedende 
bestyrelsesmøde) 
 

3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
a) –Ingen 
 

4. Referat fra Svogerslev Lokalrådsmøde(r) 
 - Fra Max #3 
 

5. Indkomne forslag 
 - Etablering af Nabo Sikring Skilt, Fra Poul #29 
 - Nedlæggelse af Vejfond, Fra Christian #6 
 

6. Foreningens økonomi 

• Resultat 2017 
 

7. Forberedelse af Generalforsamling Torsdag d. 15 Marts på Svogerslev Kro kl. 
19.30 

• Regnskab til revisor 
Budgetudkastet 2018 

• Kontingent 2018 

• Kenn(G), , 

• Mødelokalebooking til 15/3 

• Materiale for udsendelse via mail, Per 
 

8. Næste møder: 
 

9. Eventuelt 
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Mødereferat: 
 

1. Valg af referent 
Per 
 

2. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 07.02.2017 
Godkendt 
 

3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
Ingen. 
 

4. Referat fra Svogerslev Lokalrådsmøde(r) 
Bestyrelsen er nyvalgt, og trafikforhold er et væsentlig emne.  
 
 

5. Indkomne forslag: 
 - Etablering af Nabo Sikring Skilt, Fra #29 
Godkendt af Bestyrelsen. Per giver Poul besked om at han kan indkøbe og 
opsætte på eksisterede skilt ved indkørslen. Måske mere information/handling 
nødvendig for at hå hele konceptet op at køre. 
 
 - Nedlæggelse af Vejfond. 
Bestyrelsen er enstemmigt imod dette, da det udgiften til vedligehold af vej kan 
blive stor og skal afholdes af alle der benytter den, og ikke ’kun’ dem der bor i 
området den dag der bliver behov for renovering.  
 

6. Foreningens økonomi – Lene 

• Udkast til resultat 2017 gennemgået, godkendt af bestyrelse. 
Tilsyneladende lander vi lidt bedre end budget. Bestyrelsen foreslår 
fortsat kr. 4.900,- /år. 

 
7. Forberedelse af Generalforsamling Torsdag d. 15 Marts kl. 19.30 

på Svogerslev Kro 

• Regnskab til revisor. Gennemgået. Godkendt. 

• Budgetudkastet 2018. Godkendt. 

• Kontingent 2018. Foreslår kr. 4.900 

• Materiale for udsendelse via mail – Per 

• Per bestiller lokale. 

• Kenn #14(G), 
 

8. Næste møder 

• Aftales efter generalforsamling. 
 

9. Eventuelt 

• Max vedligeholder fortsat vor belysning. Er ved at løbe tør for pærer. 
Undersøger muligheden/økonomi i LED pærer. 

• Klipning af yderhæk, vedligeholdelsesareal. Generelt skal alle buske ud 
mod fællesarealerne (især yder parcellerne) trimmes således at 
plæneklipperen kan komme til. 
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• Hastigheden er fortsat for høj. Enkelte parceller kører noget højere 
over det anbefalede maks. 20 km/h. Per til at indstille igen, igen…. 

• Genudsendelse/påmindelse af ordensreglement da nogle bl.a. ikke 
overholder ’fredstiden’ efter 16 i weekenden. 

 
 
 

 

 


